
Het volgende interview werd gehouden op de Hogeschool Inholland, gevestigd te Haarlem 
door Theo Dixon met Dhr. Marvin Brouwer.

Inleiding 

Als eerst hebben we elkaar begroet. Een voorstel ronde gedaan  en heb ik Dhr Marvin 
Brouwer uitgelegd hoe het interview zal verlopen. Na hem uitleg te hebben gegeven over 
het interview en de reden daarvan heb ik Dhr Brouwer gevraagd om toesteming voor het 
opnemen van dit interview. Na akkoord te hebben gekregen ben ik van start gegaan met het 
interview. Het interview duurde ongeveer half uur. Mijn doel is het inzicht krijgen in de 
opleiding en het werkveld van de ICT wereld, anderzijds oefenen van interview 
vaardigheden.  Het onderwerp is “Ik en de ICT wereld”, in dit geval de respondent Dhr 
Brouwer en de ICT wereld. Een van de redenen voor  mijn motivatie voor dit gesprek, is dat 
Dhr Marvin Brouwer zijn ICT opleiding bijna heeft  afgerond. Ook ben ik nieuwsgierig naar 
zijn ervaringen en interview  ik liever iemand met meer kennis over de meest nieuwe 
ontwikkelingen/veranderingen in de IT sector. Een ICT’er  die langer werkzaam  is binnen 
deze sector heeft naar mijn mening minder actuele kennis  op het gebied van innovatie en 
veranderingen in de opleiding wijze en / of stof. Een andere reden voor het opstellen van dit 
verslag is  omdat het een opdracht van docent  Ellen Leen is. Indien Dhr Brouwer wenst dat 
er iets wat hij heeft gezegd of geuit  niet wordt vermeldt of gebruikt in het verslag zal ik het 
niet gebruiken in mijn verslag.  

Interview verslag

Dhr Brouwer verteld dat hij de Informatica opleiding volgt en het studenten leven zal missen 
, aangezien hij nu in zijn laatste jaar zit.  In september hoopt hij een afstudeer stage te 
kunnen afronden en zijn diploma in ontvang te kunnen nemen. Hiervoor kwam hij vanuit 
voorgezet  onderwijs waar hij zijn Havo diploma heeft behaald en vervolgens is begonnen 
met de opleiding bij de Hogeschool Inholland. Zijn tijd op de Hogeschool heeft hij als leuk 
ervaren, hij zegt in heet algemeen goed te zijn gemotiveerd door de docenten en studenten 
al werd hij niet gemotiveerd door iedereen.  In het eerste jaar werd vooral individueel 
gewerkt maar de jaren daarop moest hij veel in teamverband werken, dit vond hij prettiger. 
Binnen deze opleiding heeft hij een stage gelopen bij Vertimart in Haarlem. Hier was zijn 
functie softwareontwikkelaar. In grote lijnen was zijn taak tijdens zijn stage het combineren 
van administratie systemen en specifiek het pakketselectie cms systeem met hun eigen 
systeem koppelen zodat  het ingevoerde ook in het andere systeem gesynchroniseerd werd. 
Hij werkte vooral individueel maar heeft ook een aantal projecten uitgevoerd in 
groepsverband, op zijn werkplek was er 1 projectgroep van vijf personen maar waren hij en 
een andere collega vooral individueel bezig maar heeft hij altijd het gevoel gehad dat hij om 
hulp kon vragen. Tijdens zijn stage is hij tegen een groot probleem aangelopen en na het 
geprobeerd te hebben op te lossen is de ontwikkelaar van het programma erbij gekomen en 
is hij zelf niet geslacht om het probleem op te lossen, dit had als gevolg  dat hij zijn deadlines 
gemist maar wel zijn opdracht heeft voltooid. Hij is op deze stage plek terecht gekomen via 
studentenbureau.nl  (detacheringsbureau) en die regelt stage plekken en banen tijdens en 
na je studie. Tijdens deze stage beweert hij meer geleerd  te hebben in de praktijk dan op 
school. Wel zegt hij dat de leraren hun uiterste best doen om een zo goed mogelijk werkveld 
na te bootsen op school. Een moeilijk vak vond hij cisco en daardoor is hij gekomen tot de 
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keuze om als minor de keuze te maken voor interactieve media. Verder houdt hij erg van 
programmeren en heeft hij al veel ervaring met html en javascript . Hij heeft geen modeling 
gehad behalve dan datamoddelen en in de tussen tijd is de opleiding vernieuwt. Als tip geeft 
hij de studenten van nu mee op tijd te beginnen met studeren en aantekeningen te maken in 
de lessen. Een andere tip van hem was om het gewoon te doen want als je blijft praten over 
ideeen dan blijven ze ideeen. 

Als slot bedank ik Dhr Marvin Brouwer en maakte ik de foto’s die vereist waren voor deze 
opdracht.
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